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[bookmark: _Hlk511058462]Դասընթաց լրագրողների համար հայկական մամուլում ատելության խոսքի նվազեցման թեմայով 
Մայիսի 26-28, 2018թ․

[bookmark: _GoBack]Հայտերի ժամկետը երկարացվել է մինչեւ մայիսի 13-ը

«Մարդը կարիքի մեջ» չեխական հասարակական կազմակերպությունը Երևանի և Հայաստանի մարզերի 15 լրագրողների համար կկազմակերպի եռօրյա դասընթաց, հետևյալ թեմաներով

· Ինչպես խուսափել նյութերում ատելության խոսքի և զրպարտանքի կիրառումից
· Փաստերի ստուգման և հեղինակային իրավունքի օգտագործման տրամաբանությունը և անհրաժեշտությունը

Դասընթացից հետո մասնակիցների շրջանում կկազմակերպվի փոքր դրամաշնորհներ հայաստանյան ներկա համատեքստում սուր թեմաներով լուսաբանումներ թողարկելու համար` դասընթացից ստացած հմտություններն ու քաղած դասերը կիրառելով։ 

Դասընթացը տեղի կունենա Երևանում։ Բոլոր ծախսերը՝ մարզից Երևան և հետադարձ ճանապարհածախս, սնունդ և կեցություն, կհոգա «Մարդը կարիքի մեջ» ՀԿ-ը։ 

Դասընթացին դիմելու համար խնդրում ենք ուղարկել Ձեր CV-ն և մոտիվացիոն նամակը (ոչ ավել քան 1 էջը)  marina.leksina@pinf.cz էլեկտրոնային հասցեին։ 

Մոտիվացիոն նամակը պետք է ներառի տեղեկություններ դիմողի աշխատավայրի մասին, դիմողի կողմից պատրաստվող նյութերի թեմաների նկարագրությունը, մասնակցության դիմելու պատճառը և ակնկալիքները դասընթացից։ 

Թերի հայտերը չեն դիտարկվի։ Խնդրում ենք Ձեր դիմումը ուղարկել անգլերենով կամ ռուսերենով։ 

Դիմումների ընդունման վերջնաժամկետը 2018թ-ի մայիսի 13-ն է։ Ընտրության արդյունքների վերաբերյալ մասնակիցները կտեղեկացվեն մինչև 2018թ-ի մայիսի 10-ը։ 
Battling Hate-Speech in Armenian Media Space 
Trainings for journalists of different backgrounds 
May 26-28, 2018
Czech NGO People in Need invites up to 15 journalists based in Yerevan and regions of Armenia to participate in a 3-day training to learn 
· to avoid the use of hate speech and defamation in their materials
· The logic and necessity of fact-check and copyright usage.
The training will be followed by the mini-grants distribution among the participants to release original materials covering sensitive topics resonating with the current Armenian context using skills and lessons learnt during the training.  
The training will take place in Yerevan, all expenses such as the trip to and from Yerevan, food and accommodation will be covered by PIN.   
To apply for the training, please send your CV together with a cover letter (1 page max.) to marina.leksina@pinf.cz. Cover letter should include the description of topics applicants work on, place of work, reason for applying and the anticipations they have about the trainings. Incomplete applications will not be considered. Please, send your applications in English or Russian.
The deadline for the applications is April 30, 2018. Results of the selection process will be sent to the applicants before May 10, 2018. 


Снижение языка вражды в медиа-пространстве Армении 
Тренинг для журналистов 
26-28 мая, 2018
Чешская НПО «Человек в Беде» приглашает 15 журналистов, работающих в Ереване и регионах Армении, для участия в трехдневном тренинге, чтобы научиться:
· Избегать использования языка вражды и диффамации при написании статей
· Логике факт-чекинга и общей медиаграмотности
После тренинга последует конкурс на мини-гранты для участников. Предполагается работа над оригинальными материалами на резонирующие и актуальные темы в нынешнем контексте Армении и их дальнейшая публикация с использованием навыков, приобретенных во время тренинга.  
Обучение будет проходить в Ереване, все расходы, такие как поездка в Ереван и обратно, питание и проживание будут покрыты «Человеком в Беде». 
Чтобы подать заявку на участие в тренинге, отправьте свое резюме вместе с сопроводительным письмом (макс. 1 страница) на е-мейл marina.leksina@pinf.cz. В сопроводительном письме должно быть указано описание тем, над которыми работают заявители, место работы, мотивация для подачи заявки и ожидания от тренинга. Неполные заявки рассматриваться не будут. Пожалуйста, присылайте свои заявки на английском или русском языках.
Крайний срок подачи заявок - 30 апреля 2018 года. Результаты процесса отбора будут отправлены заявителям до 10 мая 2018 года.
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